
 

PROTOKÓŁ NR XV/07
XV Zwyczajnej sesji Rady Gminy Celestynów,

odbytej w dniu 6 listopada 2007r.
w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli:
1. Radni Rady Gminy Celestynów - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                  - Olga Osiak - Targowska
4. Skarbnik Gminy                  - Janusz Podogrodzki
Inne osoby zaproszone

Przewodniczący Rady Gminy - Bogdan Wójcik - dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz zaproszonych 
gości.  Stwierdził,  iż  w sesji  uczestniczy  11 radnych. /nieobecni  radni:  A.  Stefanowska,  T.  Strzeżysz,  Z. 
Zakrzewska  M.  Nowicki/,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania  przez  Radę  Gminy 
prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie  quorum Rady  oraz  przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:

 1) dokonania zmian w uchwale nr 56/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września
2007 roku.

          2) dokonania zmian w uchwale nr 57/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku.
3)       w sprawie korekty błędu pisarskiego w Regulaminie określającym wysokość stawek i   

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego,  za  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  składników 
wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku  pracy,  szczegółowy  sposób  obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowo i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania.

4) w  sprawie  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  
Alkoholowych. 

5)       przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Celestynów do roku        
          2015.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
6. Sprawy różne.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
9. Zamknięcie obrad.

Wnioski do porządku obrad  zgłosili: Wójt Gminy Stefan Traczyk, radna A. Rosłaniec, radny W. Kwiatkowski.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  wnioski  zgłoszone na piśmie do porządku obrad przez 
Wójta Gminy Stefana Traczyka. 

Wnioski dot.:
1.      zdjęcia z porządku obrad projektów uchwał w sprawach:

- dokonania zmian w uchwale nr 56/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września   2007    r.
     Rada  - przyjęła  wniosek jednogłośnie

     - dokonania zmian w uchwale nr 57/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku,
         a w to miejsce wprowadzić nowe 4 projekty uchwał. 
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     Rada  -  przyjęła  wniosek jednogłośnie 

2. wprowadzenia  w pkt. 2 porządku obrad projektów uchwał w sprawach:

● uchylenia uchwały Nr 56/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w sprawie zmian 
uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.

            Rada  -  jednogłośnie przyjęła wniosek.

● dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. (projekt Nr 1)
            Rada -  przyjęła   wniosek 10 głosami, przy 1 wstrzymującym.

● uchylenia uchwały Nr 57/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w sprawie zmian 
uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.

            Rada -   jednogłośnie przyjęła wniosek.

● dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok.
            Rada -  przyjęła  wniosek 10 głosami, przy 1 wstrzymującym.

Radna  A.  Rosłaniec   -   wnioskowała   o  wprowadzenie  do  porządku  obrad   projektu  uchwały 
przygotowanego  przez  Klub  Radnych  „Tu  jest  mój  dom”   w  sprawie  zlecenia  Komisji  Rewizyjnej 
przeprowadzenia kontroli zadania inwestycyjnego pt. Remont pomieszczeń  w budynku Przedszkola w Starej 
Wsi. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  wniosek radnej A. Rosłaniec. 
Wniosek został odrzucony  (nie uzyskał wymaganej bezwzględnej większości  składu Rady  - (8 głosów za). 

Radny  W. Kwiatkowski   -   wnioskował o wprowadzenie  do porządku obrad w   punkcie 2  punktu  dot. 
„Sprawozdania wójta z realizacji inwestycji i remontów  gminnych”.

 Wójt Gminy Stefan Traczyk  – poinformował, iż z uwagi na niedyspozycję zdrowotną  informację  w tym 
zakresie roześle do wszystkich  radnych drogą meilową. 

Rada  -  przyjęła  wniosek radnego W. Kwiatkowskiego jednogłośnie.

Następnie  Wice Przewodnicząca Rady –  Anna Rosłaniec odczytała porządek obrad wraz z  przyjętymi 
wnioskami;

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:
1) uchylenia uchwały Nr 56/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.
2)       dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. (projekt Nr 1)
3)   uchylenia uchwały Nr 57/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w   

sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.
         4)        dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. (projekt Nr 2)
         5) w sprawie korekty błędu pisarskiego w Regulaminie określającym wysokość stawek i 

       szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania i innych 
składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania  
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowo i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania.

          6)   w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych. 

         7)   przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Celestynów do roku 
 2015.

3.       Sprawozdanie Wójta z  z realizacji inwestycji i remontów  gminnych
4.       Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Sprawy różne.
8. Wnioski i oświadczenia radnych.
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9. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
10. Zamknięcie obrad.

Rada  -  przyjęła porządek obrad wraz z przyjętymi wyżej wnioskami  jednogłośnie.

Ad. pkt. 2 
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał  w sprawach:

1) uchylenia uchwały Nr 56/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.

Projekt uchwały omówił Skarbnik Gminy -  poinformował, iż  powyższa uchwała została zakwestionowana 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  Celem  uporządkowania  spraw prawnych i finansowych związanych 
z  uchwałą proponuje się ją uchylić. 

Radny  M.  Rosłoniec   -  Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji   poinformował,  iż   komisja 
wypracowała  dwa wnioski, które zostały pozytywnie przegłosowane. 

Pierwszy  wniosek  –  o  uchylenie  uchwał  Nr  56/07  i  57/07  zgodnie  z  sugestią  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej,  która wzywa do uchylenia lub  doprowadzenia do wewnętrznej  spójności. 

Drugi wniosek -  uchwała Nr 56 przesłana do RIO była nie zgodna z przegłosowaną uchwałą na sesji Rady 
Gminy w dniu 24 września 2007 r.  Niezgodność ta dotyczyła rozdz. 80104 - przedszkola, § 6050 – wydatki 
inwestycyjne jednostek budżetowych.  Zmniejszono błędnie wydatki  inwestycyjne o kwotę 22 tys. zł.,   a 
powinno być zmniejszenie o 2 tys. zł. 
Komisja wnioskuje  o uwzględnienie wypracowanych poprawek w uchwale w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy na 2007 rok.  

Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

2) dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. (projekt Nr 1)

Projekt uchwały omówił Skarbnik Gminy poinformował, iż  jest to znowelizowana uchwała 
Nr 56/07(uchylona przez radę)  poprzez wprowadzenie wszystkich zmian sugerowanych przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową  i  Komisję Finansów i Inwestycji.  

Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji   -  M. Rosłoniec, poinformował,  iż   Komisja  przed sesją 
odbyła krótkie posiedzenie z udziałem Skarbnika Gminy w kwestii zawarcia    proponowanych poprawek w 
projektach uchwał wniesionych do porządku obrad. Komisja nie wniosła uwag.  

Radny W. Kwiatkowski  -   poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa  w uchwale  Nr 56/07 Rady 
Gminy Celestynów stwierdziła naruszenie przepisów art. 184 ust. 1 pkt 2  i 3 ustawy o finansach publicznych 
oraz art. 57 ustawy o samorządzie gminnym oraz brak wewnętrznej spójności uchwały i załączników do niej, 
a także brak zgodności załącznika „plan zadań inwestycyjnych i wydatków majątkowych realizowanych przez 
gminę Celestynów w 2007 roku” z treścią  załączonego do uchwały uzasadnienia oraz z załącznikiem do Nr 
2b uchwały Rady Gminy Celestynów Nr 41/07 z dnia 29 czerwca 2007.
W związku z powyższym  zapytał  Skarbnika Gminy, czy przedmiotowy projekt  uchwały uwzględnia uwagi 
Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej   określone  w  uzasadnieniu  uchwały  Nr  147/K/07  z  24 
października 2007 r.

Skarbnik Gminy  -  stwierdził,  iż  w przygotowanym powyżej projekcie uchwały,  jak również w kolejnych 
projektach  zostały  uwzględnione  wszystkie  poprawki  zgodnie  z  wytycznymi  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej. 

Radny P. Rosłoniec  -  poinformował, iż padało wiele zarzutów na temat jakości przygotowanych projektów 
uchwał, jednakże dobrze się stało, że uchwały te nie zostały przez radę uchylone na poprzedniej sesji z 
uwagi na to, że oficjalnie Regionalna Izba Obrachunkowa  wskazała błędy,  jakie winny  być poprawione. 
Dodał, iż bezzasadne były zarzuty wobec radnych, że  „grzebiąc”  w projekcie uchwały spowodowali,  że 
była ona wadliwa.  Z pisma RIO wynika, że zarzuty dotyczą   samego wykonania zapisów w uchwale.
Podsumowując  swoją  wypowiedź  nadmienił,  iż  ma  nadzieję,  że  projekty  uchwał  w  przyszłości  będą 
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przygotowywane  solidnie i zgodnie z wytycznymi Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Na obrady przybył  radny Maciej Nowicki.  W sesji uczestniczyło więc 12 radnych.

Rada  w głosowaniu imiennym  nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 
2007 rok,  podjęła uchwałę jednogłośnie 

3) uchylenia uchwały Nr 57/07 Rady Gminy Celestynów z dnia 24 września 2007 roku w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej gminy Celestynów na 2007 rok.

Rada  -  podjęła uchwałę jednogłośnie.

4)      dokonania zmian w budżecie gminy Celestynów na 2007 rok. (projekt Nr 2)

Projekt uchwały omówił  Skarbnik Gminy    - poinformował, iż  analogicznie, jak w poprzednim projekcie, 
projekt nr 2  jest praktycznie poprawioną  uchwałą Nr 57/07 zgodnie z uwagami RIO, jak również uwagami, 
które zostały  przedstawione na Komisji Finansów i Inwestycji. 

Radny  W. Kwiatkowski  -   wyjaśnił,   iż  przedmiotowa uchwała także została zakwestionowana  przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową. 
Dodał, iż za przygotowanie  projektów uchwał  pod głosowanie Rady Gminy odpowiada Wójt i Skarbnik, a w 
świetle  uchwał  Kolegium Regionalnej  Izby Obrachunkowej   wynika,   że  uchwały  nie  zostały  właściwie 
przygotowane przez organ wykonawczy. 

Przewodniczący Rady -   zapytał,  czy wszystkie  sugestie  RIO zostały  uwzględnione  w przedmiotowym 
projekcie uchwały.

Skarbnik Gminy   -  stwierdził, iż  w  przedmiotowym projekcie uchwały zostały naniesione poprawki wg 
wskazań Regionalnej Izby Obrachunkowej.
W odniesieniu  do wypowiedzi radnego Kwiatkowskiego poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa 
nie  wypowiedziała  się   na  temat  przygotowanego  przez  niego  projektu  uchwały  ,  lecz  uchwały 
przegłosowanej  przez radnych na sesji. 

Przewodniczący Rady -  stwierdził, iż faktycznie  do Regionalnej Izby Obrachunkowej  została wysłana 
nieco inna treść uchwały, niż ten, który  przegłosowała rada. 

Radny P. Rosłoniec  -  nadmienił, iż  w projekcie uchwały jest  przesunięcie  37 tys. zł. na wynagrodzenia 
dla pracowników gminy.  Fakt ten jest bardzo istotny,   ponieważ Pan Wójt wielokrotnie mówił,  że nie ma 
środków na podwyżki dla pracowników.
Radni  znaleźli środki przesuwając z remontu poprzez pozyskane dotacje 37 tys.
Jeśli  rada  podejmie  przedmiotową uchwałę,   to  środki  te  będzie  można przeznaczyć  dla  pracowników 
Urzędu Gminy najmniej zarabiających.

Rada  - w głosowaniu imiennym nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 
2007 rok    podjęła  uchwałę  jednogłośnie.

5) w sprawie korekty błędu pisarskiego w Regulaminie określającym wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki 
pracy oraz wysokość i  warunki  wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku 
pracy,  szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia  za godziny ponadwymiarowo i  godziny doraźnych 
zastępstw,  a  także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  oraz  szczegółowe  

zasady jego przyznawania.

Projekt zreferował Skarbnik Gminy.
Rada  -  jednogłośnie podjęła   uchwałę.

6) w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
          Alkoholowych. 

Projekt uchwały omówił  Skarbnik Gminy. 
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Radny W. Kwiatkowski  -  poinformował, iż w uzasadnieniu widnieje  zapis „brutto 25 % diety określonej w 
ust.  2”, natomiast w  treści uchwały jest zapis  „25 % diety określonej w ust.  2” brakuje  wyrazu „brutto” 
zapytał,  czy tak powinno być. 

Skarbnik  Gminy  - wyjaśnił, iż najprawdopodobniej jest to błąd pisarski. Natomiast, czy zapis ten będzie 
występował  w  uchwale   nie  ma większego znaczenia,  ponieważ jest  to  25% diety  i   wypłata  tej  diety 
charakteryzuje się tym, że tak jak i  dieta radnych do kwoty 2 280 zł.  w skali  miesiąca jest zwolniona z 
podatku. 

Przewodniczący Rady -  jako wieloletni członek Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
stwierdził,  iż wynagrodzenie członków  GKRPAl  nie jest formą diety, lecz jest to forma  innego rodzaju 
wynagrodzenia w związku z tym uwaga radnego W. Kwiatkowskiego jest  słuszna i w uchwale powinien się 
znaleźć zapis „brutto”.

Radca Prawny  -  poparł  stanowisko Przewodniczącego Rady.
Poprawka ta zostanie wprowadzona do uchwały   jako autopoprawka. 

Przewodniczący Rady -  zgłosił poprawkę do tytułu uchwały,  zaproponował  dopisanie  wyrazu „dokonania 
„.  Tytuł  uchwały  miałby  brzmienie:  „  w  sprawie  dokonania  zmian  w  Gminnym  Programie  Profilaktyki 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.”

Poprawka zostanie wprowadzona do uchwały   jako autopoprawka. 
Rada -  w głosowaniu imiennym  podjęła uchwała 9 głosami, przy 3 wstrzymujących.

5) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Celestynów do roku   2015.

Projekt uchwały omówiła   Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej -  B. Markowska. 

Przewodniczący  Komisji Finansów i Inwestycji  -  M. Rosłoniec  -  wnioskował  o wprowadzenie do projektu 
uchwały w punkcie „ organizacje działające na terenie gminy”, organizacji ZHP oraz Ruchu Światło Życie. Są 
to  dwie  organizacje  młodzieżowe,  które  mają   istotny  wpływ   na  prawidłowe  funkcjonowanie  naszego 
społeczeństwa.

Wójt  Gminy  -  poinformował, iż  zapis taki zostanie wprowadzony jako autopoprawka.

Radny M. Winiarski  -  w swoim imieniu  podziękował Kierownik GOPS – B. Markowskiej za trud włożony w 
przygotowanie programu Strategii.  Program ten pomoże  m.in.  w pracy  Komisji Zdrowia,  jak również  w 
wykonywaniu zawodu przez  radnego. 

Radny  M. Rosłoniec   -   dodał,  iż  program Strategii  jest  wspaniały,  ale  żeby program był   realizowany 
potrzeba nie mniej wspaniałych ludzi do jego realizacji. W związku z tym poprosił   Wójta Gminy, żeby do 
tego zespołu zostały wytypowane  osoby kompetentne. Dodał, iż nie chodzi o otrzymanie  jakiejś dotacji, ale 
o to żeby społeczeństwo zmieniło się w  lepsze. 

Rada  -  w głosowaniu  imiennym podjęła uchwałę jednogłośnie. 

Ad. pkt. 3 
Sprawozdanie Wójta  z  realizacji inwestycji gminnych.

Wojt Gminy  -  omówił realizację  inwestycji w zakresie: budowy kanalizacji w  Pogorzeli i  w Celestynowie, 
budowy wodociągu w  Ponurzycy,  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  idei  budowy przedszkola  w 
Celestynowie,  przedszkola w Stare Wsij - zostanie  na piśmie  przygotowane zestawienie  i podsumowanie 
tej inwestycji oraz oświetlenia ulicznego. 

Radny W. Kwiatkowski  -  z uwagi na niedyspozycję zdrowotną p. Wójta i pominięcie  w omawianiu wielu 
zadań inwestycyjnych zwrócił się do Przewodniczącego  Komisji Finansów i Inwestycji  z prośbą o  zwołanie 
w najbliższym terminie posiedzenia tejże Komisji,  które  poświęcone by było szczegółowemu omówieniu 
realizacji inwestycji gminnych. Spotkanie takie winno odbyć się  do 20 listopada,  z uwagi na przebieg prac 
nad  analizą  projektu budżetu na 2008 rok.
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Ad. pkt. 4
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.

Wójt Gminy  -  w uzupełnieniu sprawozdania złożonego radnym na piśmie poinformował dodatkowo, że:
– odbyły się  ćwiczenia z zakresu obrony cywilnej,
– uczestniczył  w posiedzeniach Komisji,
– odbyło sie spotkanie z Wójtem gminy Kołbiel  w sprawie drogi w Siwiance, 
– brał udział w konferencji pt. „Las to nie tylko drewno”,
– uczestniczył w rozgrywkach samorządowych  ( podziękował  organizatorom tego spotkania)

Ad. pkt. 4 
Interpelacje i zapytania radnych:

Radny P. Rosłoniec zapytał:
– dlaczego na BIP-ie brak jest zarządzeń wydanych przez p. Wójta
– skierował pytanie do radcy prawnego -  czy Wójt  ma obowiązek podawania do publicznej wiadomości

 wydanych zarządzeń.
  Radca prawny  -  poinformował, iż nie podanie do publicznej wiadomości wydanego zarządzenia nie      
  powoduje jego nieważności. Również nie umieszczenie innych aktów,  które wymagają podania do     
  publicznej wiadomości nie powoduje ich nieważności. Jest to pewna 
  niespójność w wykonywaniu ustawy o informacji publicznej. 

– dot.  SP  Regut  –  radny  złożył  podziękowanie  dla  Księdza  Proboszcza  Parafii  Celestynów  za 
zorganizowanie zbiórki pieniężnej przeznaczonej na  remont SP Regut (zebrano około 4 tys zł.), jak 
również  podziękował  wszystkich  ofiarodawcom.   Zapytał,  jaka   kwota  jest   przewidywana  na 
dokończenie tego remontu ze środków gminnych.

– na jakim etapie znajdują się prace dot. planu zagospodarowania przestrzennego w Pogorzeli.  
– czy został rozstrzygnięty konkurs  na promowanie bezalkoholowego trybu życia i jakie kwoty    

 zostały przekazane na ten cel.
 
Radny  M.  Winiarski  -  zapytał, kiedy zostanie wykonane utwardzenie ul. Leśnej w Celestynowie, oraz 
zgłosił powstałe  dwie dziury w jezdni na ul. Otwockiej. 

Radny  –  M. Rosłoniec   -    Przewodniczący Komisji  Finansów i  Inwestycji  -   zgłosił,  iż   na  ostatnim 
posiedzeniu Komisji znalazł protokół  oraz listy obecności z poprzednich posiedzeń na sali konferencyjnej 
(na parapecie).  Powyższe dokumenty winny trafić  do Biura Rady.

Radny W. Kwiatkowski  - poprosił o informację w zakresie:
- pozyskania  gruntów  w  miejscowości  Lasek  pod  teren  rekreacyjno-sportowy   z  Agencji  

Nieruchomości Rolnej. Zapytał, czy gmina dopełniła wszystkich formalności w tej sprawie.
–   wynajęcia lokalu  mieszkalnego w Domu Nauczyciela, czy decyzja w tej sprawie została   podjęta.

Radny R. Wicik -  zapytał: 
– o sprawę  chodnika  w Glinie,
– czy  zostały   wystosowane  pisma  do  odpowiednich  jednostek  w  sprawie  nie  podnoszenia   limitu 

przyjmowania śmieci. 
Następnie radny odczytał interpelacje  Klubu Radnych  „Tu jest Mój Dom” w sprawie współpracy z Wójtem 
Gminy Celestynów.
„Działając w trosce o dobro gminy i jej mieszkańców oraz w związku z wynikającymi odpowiedziami Wójta 

Gminy Stefana Traczyka na konkretne pytania postawione w oświadczeniu Klubu  z dnia 30 maja 2007 roku 
oraz braku odpowiedzi  na  pytania  postawione  przez Klub  w dniu  1   sierpnia  br.   Ponownie  prosimy o 
udzielenie  odpowiedzi  w  formie  prostej  tak  lub  nie  na  poniższe  pytania.   Nie  udzielenie  odpowiedzi 
potraktujemy jako brak podstawowej chęci do współpracy z radnymi:

1. czy sporządził Pan bilans otwarcia po objęciu przez Pana funkcji Wójta Gminy
2. czy przedłoży Pan w tym roku propozycję systemowego rozwiązania problemu        funkcjonowania 

Urzędu Gminy w kontekście wysokości wynagrodzeń.
3. czy zgłosił Pan zadania do realizacji wspólnie z powiatem na drogach powiatowych na rok 2008

Jednocześnie wnioskujemy o pilne przedstawienie Radzie Gminy:
1. propozycji  systemowego  rozwiązania  problemu  funkcjonowania  Urzędu  Gminy  w  kontekście 

wynagrodzeń.
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2. propozycji  związanych  z  budową nowego  przedszkola  w  Celestynowie  (chodzi  o  harmonogram 
rzeczowo-finansowy wraz z koncepcją pozyskania na ten cel środków unijnych). „

Radny T. Floriańczyk  -  zapytał:
– dla jakich miejscowości  są aktualne plany na budowę kanalizacji w kontekście dalszych prac rozbudowy 

kanalizacji na terenie gminy;
– kiedy zostanie rozwiązana sprawa środków sołeckich  (chodzi o przesunięcia).

Radny M. Rosłoniec  -  Przewodniczący Komisji Finansów i inwestycji – w imieniu tejże  Komisji poprosił o 
informację  w formie elektronicznej i papierowej w zakresie:
– schemat organizacyjny  UG,
– wynagrodzenia  na poszczególnych stanowiskach  dot. wszystkich pracowników
– polityki zatrudnienia 
– wykazu umów prac o dzieło oraz zlecenia za okres 1.01  do 31.10.07 
Komisja  prosi  o  opinię  prawną  nt.  czy  podane  do  wiadomości  wynagrodzenia  na  poszczególnych 
stanowiskach w Urzędzie Gminy bez podania  nazwisk pracowników byłoby złamaniem przepisów ustawy o 
ochronie danych osobowych. 

Komisja prosi o dostarczenie materiałów do dnia 12 listopada 2007 r. 

Radny S. Pindara    -  zapytał, czy wszystkie sołectwa zostały zaopatrzone w tablice informacyjne.

Przewodniczący Rady  -  odczytał  oświadczenie Teresy Strzeżysz. (w zał)

Przewodniczący Rady  -  zapytał, gdzie, kiedy i na jaki temat odbędzie się szkolenie dyrektorów placówek 
oświatowych i jaki będzie temat szkolenia i jakie będą jego koszty. 

Radna A. Rosłaniec  -  zapytała:
- w  zakresie  sprawozdania  z  działalności  międzysesyjnej  -  doskonalenie  jakiego  zawodu  

zainteresowało Pana Wójta w punkcie szkolenie i doskonalenie zawodu i pod jakim względem;
–   jakie inwestycje są planowane na terenie pozyskanym od Lasów Państwowych obok SP Stara Wieś;
–    kiedy zostanie umieszczone  na stacji kolejowej w Starej Wsi zadaszenie; 
–    z czego wynikają uchylenia zarządzeń  Nr 68,79,80. z br.

Ad. pkt 5
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

interpelacja radnego  P. Rosłońca dot. :
– braku niektórych numerów  zarządzeń  na BIP-ie.

Wójt Gminy Stefan Traczyk -  poinformował, iż  sprawdzi dlaczego  takie zdarzenie  miało miejsce.

– dot. SP Regut – dotacji na z budżetu gminy na  remont SP Regut.

Wójt   Gminy  Stefan  Traczyk  -   poinformował,  iż   był  na  miejscu   tam   z  inżynierem,  który  będzie 
organizował  prace  remontowe.   Jest  to  inwestycja,  która  pomimo  tak  dużej  zbiórki  będzie  wymagała 
uczestnictwa gminy (konieczne przesunięcia w budżecie).  Podziękował księdzu proboszczowi dodając, że 
Celestynów dawno nie miał tak dobrego proboszcza.   

– dot. planu zagospodarowania przestrzennego w Pogorzeli.  

Wójt Gminy Stefan Traczyk  - poinformował, iż sprawą zajmuje się  pracownik merytoryczny, ale jest stały 
kontakt  z wykonawcą  planu i jeżeli  zajdzie  potrzeba dodatkowego  spotkania z radnymi, to  zostanie ono 
zorganizowane. 

– dot. rozstrzygnięcia konkursu  na promowanie bezalkoholowego trybu życia,  jakie kwoty    
 zostały przekazane na ten cel.

Wice Wójt  -  poinformowała, że  jeśli chodzi o konkursy, to w  programie rocznym komisji są  dwie imprezy. 
Jest to „lato w gminie” i „zima w gminie”.
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ogłosiła konkurs na zorganizowanie wypoczynku 
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dla dzieci z rodzin patologicznych bądź zagrożonych alkoholizmem. Wpłynęła jedna oferta od Towarzystwa 
Pomocy Dzieciom -  i dzieci pojechały zgodnie z listami weryfikowanymi i przez pedagogów szkolnych.  
To był konkurs, który się odbył zgodnie z harmonogramem. 

interpelacje radnego M.  Winiarskiego dot. remontu i  utwardzenia ul. Leśnej, oraz powstałych  dziur w jezdni 
na ul. Otwockiej.

Wójt Gminy   Stefan Traczyk  -  wyjaśnił, że remonty bieżące są realizowane  w ramach dysponowanych 
środków przez gospodarkę komunalną.  Natomiast w przypadku ul. Leśnej, Pan Wójt  jest za  położeniem 
najpierw kanalizacji, a następnie wykonaniem remontu tej  ulicy.
W odniesieniu do  ul. Otwockiej - jest to  droga powiatowa i wykonawca z pewnością uzyskał pozwolenie na 
zajęcie pasa drogowego w celu uzupełnienia ubytków. 

interpelacje radnego  – M. Rosłońca  - dot. dokumentów  pozostawionych na sali konferencyjne.

Wójt  Gminy Stefan Traczyk – poinformował, iż w celu uniknięcia takich sytuacji obieg dokumentów  winien 
odbywać sie przez BOM, gdzie nadawany jest numer i jest możliwość odtworzenia tych dokumentów.  

interpelacje radnego  W. Kwiatkowskiego dot. 
– pozyskania gruntów w miejscowości Lasek pod teren rekreacyjno-sportowy.

Odpowiedzi udzieli pracownik merytoryczny na piśmie.

–   wynajęcia lokalu  mieszkalnego w domu Nauczyciela,

Wójt  Gminy Stefan  Traczyk  -  poinformował,  iż  decyzja  w  tej  sprawie  została  już  podjęta,lokal  został 
przydzielony.

interpelacje radnego  R. Wicika -  dot:
– chodnika  w Glinie,
Wójt  Gminy Stefan Traczyk  -  wyjaśnił, że inwestycja ta realizowana jest przez Zarząd Dróg Powiatowych. 
Poinformował, iż zostało podpisane zapotrzebowanie na pracowników na roboty publiczne, w wyniku którego 
zostały przydzielone  osoby do pracy  w Zarządzie Dróg Powiatowych.

– wystosowania  pisma  do  odpowiednich  jednostek  w  sprawie  nie  podnoszenia   limitu  przyjmowania 
śmieci. 

Wice  Wójt   -   poinformowała,  iż  zostało  skierowane  pismo  do  inspektora  ochrony  środowiska   o 
udostępnienie  wszelkich  dokumentów  od  czasu  istnienia  Wysypiska.  Do  dnia  dzisiejszego  brak  jest 
odpowiedzi od Wojewody i od inspektora.   Natomiast do Rady miasta Otwocka został wystosowany protest 
przeciwko zwiększeniu tonażu na wysypisku śmieci.

– sporządzenia bilansu otwarcia po objęciu funkcji Wójta Gminy

Wójt Gminy Stefan Traczyk  -  wyjaśnił,  iż  przejmowanie władzy jest pewnym  uporządkowaniem spraw 
zaległych i dla dobra gminy lepiej  jest pewnych spraw nie rozpatrywać.  Są sprawy, które się toczą  swoim 
trybem.

- przedłożenia propozycji systemowego rozwiązania problemu  funkcjonowania  Urzędu Gminy w 
kontekście wysokości wynagrodzeń.

Wójt Gminy   Stefan Traczyk  -  poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu  Komisji Finansów i Inwestycji 
Sekretarz  Gminy  był  przygotowany,  żeby  omówić  schemat  organizacyjny  i  zagadnienia  związane  z 
funkcjonowaniem gminy, jednakże nie starczyło na ten temat czasu.  Zostanie on  omówiony w najbliższym 
czasie. 

– realizacji zadań  wspólnie z powiatem

Wójt Gminy Stefan Traczyk  -  wyjaśnił, że otrzymał propozycję od Zarządu Dróg Powiatowych  jak również 
od  radnego  powiatowego  w  sprawie   realizacji  wspólnego  zadania  przebudowy  ul.  Wojska  Polskiego, 
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Obrońców Pokoju i odcinka ul. Kolejowej. Jest to propozycja kusząca natomiast koszty takiej inwestycji są 
duże i temat  będzie wymagał   wspólnego zastanowienia.  

interpelacje radnego  T. Floriańczyka  -  dot. 

– aktualnych  planów na budowę kanalizacji na terenie gminy.

Wójt  Gminy  Stefan Traczyk  -  poinformował, sprawie  tej winno być poświęcone jedno z posiedzeń Komisji 
Finansów i Inwestycji, z uwagi na to, że  jest to duża inwestycja wymagająca  wspólnego przemyślenia. 
Dodał, że na pewno musi być zakończona inwestycja w Pogorzeli i w Celestynowie zakończone  rozpoczęte 
odcinki.    Szczegółowa informacja zostanie udzielona na piśmie.

– przesunięć środków sołeckich

Wójt Gminy Stefan Traczyk -  wyjaśnił, iż z uwagi na nie podjęcie  w dniu 17.10.br.  roku uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały z dnia 24 września 2007r., jak też wcześniejsze nie przyjęcie przez radę korygujących 
uchwał z dnia 24 września br -   uniemożliwiło  wprowadzenie nowych projektów uchwał, które by zmieniały 
dochody i  wydatki.  Podjęcie  uchwał  budżetowych na dzisiejszej sesji  pozwoli  przygotować  stosowne 
uchwały w tym zakresie.

interpelacja radnego S. Pindara    -  dot. umieszczenia tablic informacyjnych na terenie sołectw. Wójt Gminy 
poinformował,  iż  takich  tablic  brakuje  tylko  w  sołectwach  Ostrów,  Ostrowik  i  Jatne.   Planowane  jest 
zamontowanie tablicy we wsi Lasek. Padły też  propozycje, żeby  w sołectwach  rozrzuconych zamontować 
dodatkowe tablice. 

interpelacja radnej Teresy Strzeżysz -  dot. nieobecności Wójta na zebraniu wiejskim.
Odpowiedź w tym temacie zostanie udzielona na piśmie.

interpelacja  radnego B. Wójcika  dot.    -  szkolenia dyrektorów placówek oświatowych. 
Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

interpelacja radnej  A. Rosłaniec  dot. :
– sprawozdania z działalności między sesyjnej – punkt szkolenie zawodu  

Temat  pozostał bez komentarza.

–   inwestycji planowanych na terenie pozyskanym od Lasów Państwowych, obok SP Stara          Wieś.

Wójt Gminy Stefan Traczyk -  poinformował, iż teren przy szkole w Starej Wsi  będzie wykorzystany jako 
teren sportowy. Szczegóły opisuje dokładnie umowa, którą udało się  wynegocjować, że gmina nie ponosi 
żadnych kosztów.  

Radna  A. Rosłaniec  -  zapytała, czy Pan Wójt  zapoznał się z dokumentem Plan Rozwoju miejscowości 
Stara Wieś na lata 2007-2013  i czy wie, jak mieszkańcy zamierzają wykorzystać ten teren oraz  czy pan 
Wójt zamierza właśnie w ten sposób ten teren wykorzystać.

Wójt  Gminy  Stefan Traczyk -  wyjaśnił, iż  zapoznał się z tym dokumentem. Zaznaczył, iż jest to dokument 
obszerny  trudno mu się  odnosić do poszczególnych jego punktów. 
W związku z powyższym zaproponował spotkanie, na którym zostałyby ustalone wspólne decyzje  dla dobra 
mieszkańców  Starej Wsi. 

–    umieszczenia   zadaszenia na stacji kolejowej w Starej Wsi 

Wójt  Gminy  Stefan Traczyk -  przypomniał, iż na jednej z sesji zgłosił  autopoprawkę dot.  przesunięcia 
środków na  przystanek  autobusowy,  na  który  było  opracowany   projekt  i   zabezpieczony  wykonawca. 
Obecnie  to zadanie przesunęło  się  w czasie. Gdyby rada zabezpieczyła na poprzednim etapie  środki, 
zadanie  mogło być zrealizowane.   
Co się tyczy PKP P. Wójt wyjaśnił, iż przeprowadził rozmowę  z panią  dyrektor Gospodarki Komunalnej  i 
okazało się, że temat jest  to bardzo skomplikowany, ponieważ teren należy do PKP.  Należałoby   się 
również zastanowić jak tą  inwestycję przeprowadzić przy nakładzie niewielkich kosztów.  W budżecie gminy 
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nie ma  zaplanowanych środków na zakup wiaty.  

Radna  A. Rosłaniec  -   poinformowała, iż  otrzymała  odpowiedź od pracownika merytorycznego p. Tomali. 
Odpowiedź ta jej nie usatysfakcjonowała w związku z tym, że rada gminy nie przyjęła projektu uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok. W projekcie tym  sugerowane było przeniesienie środków na 
wiatę autobusową. Będzie  też problem z wiatą kolejową, bo środków na Starą Wieś nie ma. 
Zapytała,  czy pan Wójt   zamierza wiatę  postawić   i  kiedy.  Dodała,   że   w interesie  pana  Wójta   jako 
rozsądnego gospodarza  gminy leży pomaganie mieszkańcom w ich codziennym trudzie np. podróżach. 

Wójt  Gminy- poinformował, iż mimo trudności, wcześniej czy później  wiatę trzeba będzie postawić.  

Wice Wójt -  dodała, że jest to problem własności, bo szyny należą  do Kolei Mazowieckich, zaś inne firmy 
dzierżawią,  bądź mają w użyczeniu tereny, które pierwotnie należały do PKP . Zostało wysłane  pismo do 
Kolei  Mazowieckich  o wskazanie,   kto jest użytkownikiem, bądź dzierżawcą tego terenu. Po uzyskaniu 
stosownych informacji będzie  można ustalić dalszy  stan prawny w tej kwestii. 

–    z czego wynikają uchylenia zarządzeń  Nr 68,79,80. z br.

Wójt  Gminy  Stefan Traczyk  -   wyjaśnił,  iż  zarządzenia finansowe  są wysyłane do Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej   do  wiadomości  i  zaopiniowania.   Podjęta  przez  Radę  uchwała Nr  54/07   odbierała 
uprawnienia Wójtowi Gminy. 
W międzyczasie  zostały wydane zarządzenia  po czym  przyszła informacja z RIO,   że  zostaje wszczęte 
postępowanie o uchyleniu uchwały Nr 54/07.  W takiej sytuacji  zarządzenia  dot. przesunięć w budżecie 
winny  być anulowane.

Przewodniczący  Rady  -  odniósł   się  do  interpelacji  złożonej  na  poprzedniej  sesji  przez  radnego  W. 
Kwiatkowskiego, w której częściowo  zwraca się  z pytaniami do Przewodniczącego Rady. Pytania dot.: w 
jakich warunkach odbywa się nauka w szkole w Regucie, jaka jest sytuacja finansowa gminy (co stoi na 
przeszkodzie aby dokonać remontu dachu i kto upoważnił dyr. Szkoły do zbierania funduszy na ten remont).
Pan Przewodniczący wyraził przekonanie, że odpowiedzi  na te pytania udzieli  Wójt.  Dodał, że osobiście 
ma w tym temacie  taką samą wiedzę, jak radny.
Odniósł się do stwierdzenia radnego Kwiatkowski w interpelacji „osobiście   uważam, że zaistniała sytuacja 
obnaża słabość naszej władzy z przewodniczącym i wójtem na czele”.
Pan  B.  Wójcik  –  wyjaśnił,  iż  przewodniczący rady nie  jest  organem wykonawczym i  nie  odpowiada za 
działania decyzyjne w postaci realizacji uchwał   czy też  innych obowiązków, które do niego należą. Nie 
czuje się więc odpowiedzialnym  za sytuację szkoły w Regucie, za sytuację finansową gminy itp.  Dodał, że 
Komisje Ładu i Oświaty wnioskowały do Wójta aby problem cieknącego dachu w Regucie załatwić  poprzez 
przeznaczenie środków z rezerwy budżetowej.
Wobec przedstawionych wyżej  punktów radny  Kwiatkowski wnioskuje:
– do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zwołanie w trybie pilnym posiedzenia  Komisji z udziałem 

przewodniczącego rady, wójta, przewodniczącego komisji oświaty, dyrektora szkoły w Regucie, celem 
szczegółowego wyjaśnienia sprawy.

– do Przewodniczącego Rady i Wójta Gminy o załatwienie  przedmiotowej sprawy  (SP Regut)  w trybie 
natychmiastowym.

Ad. pkt. 6
Sprawy różne

Wójt Gminy -  poinformował, iż  doszła do niego informacja,  że  została  wszczęta  procedura uchylenia 
uchwały dot. opłat za posiłki w przedszkolu. Osobiście zadzwonił do Biura Prawnego Wojewody i uzyskał 
informację, iż uchwala została unieważniona i należy  wypracować nowy projekt. 

Ad. pkt. 7 
Wnioski i oświadczenia radnych

Radny M. Winiarski  -  podziękował za wszystkie wpłaty, jakie wpłynęły na konto przeznaczone na zakup 
karetki. Dodał, iż ofiarodawcy  są też w gronie radnych. Zachęcił  do dalszego  dokonywania wpłat. 

Radny P. Rosłoniec  -  stwierdził, iż radni powinni  jak najmniej zajmować  się polityką na posiedzeniach 
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komisji, czy sesjach.   Zamiast interesować się i martwić o sprawy  typu: dokumentów, braku papieru,  nie 
otrzymywania na czas materiałów, nierzetelnie przygotowywanych uchwał -  radni  winni  swoją wiedzę i 
energię  kierować  na sprawy gminy i poprawę życia jej mieszkańców. 

Przewodniczący Rady  -  poinformował, iż uzyskał uwagę  od sołtysa, który nie otrzymał zawiadomienia na 
sesję.  Zwrócił się do P. Wójta , aby nie drogą meilową, lecz pisemną  informować  o tym  temacie  dyr. szkół, 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy i sołtysów. 

Ad. pkt. 8
Przyjecie protokołu  z  sesji odbytej w dniach 21,24 września br. 
Rada  -  przyjęła  protokół jednogłośnie. 

Ad. pkt. 9 
Zamknięcie obrad.  
Czas trwania sesji  w godz.18:00  -  21:30.

Przewodniczący Rady Gminy

      / Bogdan Wójcik /
Protokołowała:
Ewa Grzywacz.
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